
Mondelinge toelichting door Gerwi Temmink (GroenLinks) tijdens PS: 

Voorzitter, 

Dank aan u en dank aan de collega’s dat dit interpellatiedebat nu kan plaatsvinden. De kust 

blijft een actueel onderwerp. Onlangs las ik in het nieuws als zouden er ook in Zeeuwse, niet 

meer zo frequent bezochte vakantieparken, witwaspraktijken plaatsvinden. Of een wethouder 

van Schouwen-Duiveland die het landelijke kustpact maar gaat ondertekenen ook al wordt er 

van diverse kanten getwijfeld of dit pact wel duidelijkheid biedt. Maar er is voor zover mij 

bekend nog geen kustpact. Anders hoor ik het graag van u. College en raad van SD zijn 

overigens wel duidelijk: die hebben hardop uitgesproken dat er geen bebouwing langs de kust 

in SD komt! 

Vanuit het college van GS verkondigt verantwoordelijk gedeputeerde, mw. Schönknecht 

overal dat het in heel Zeeland goed geregeld zou zijn. Recente berichten uit de media als ook 

een ambtelijke tussenbalans op 11 juli jl. over de totstandkoming van de Zeeuwse Kustvisie 

leidden echter tot meer onduidelijkheid en vragen. Ik proefde dat ook bij anderere fracties. 

Daarom hebben we met meerdere fracties de koppen bij elkaar gestoken. Ik ben dan ook 

verheugd over de steun vanuit de fracties van D66, PVV, 50PLUS, ZL en PvZ. en Dit heeft 

geleid tot het verzoek voor een interpellatiedebat over de kustvisie ter verkrijging van 

duidelijkheid: wat mag nu waar wel en niet? Dank jullie wel. Ook aan de collega’s uit deze 

partijen die nu ziek thuis zitten; beterschap! 

Wat wij onduidelijk vinden? Wij gaan uit van een status quo, zoals vastgelegd in een 

aangenomen motie op 3 juli 2015. Ook bij de herziening van het Omgevingsplan op 11 maart 

2016 is dit nogmaals bekrachtigd. Bovendien is er opdracht gegeven tot het opstellen van een 

Zeeuwse Kustvisie met allerlei belanghebbende partijen. Kustgemeenten, 

recreatieondernemers, natuurorganisaties e.a. konden hun input geven. Via een rode, blauwe 

of groene invalshoek. Daarvoor zijn trekkers aangewezen. 

Als Statenleden gaan wij er vanuit dat die Zeeuwse Kustvisie conform de planning 16 dec a.s. 

inhoudelijk aan de orde zal komen in PS. De bedoeling is dat PS een gedragen Zeeuwse 

Kustvisie zullen vaststellen. Dat is waar wij als indieners van het verzoek om interpellatie 

vanuit gaan. Net als dat de status van dat stuk volgens ons niets meer en niets minder is dan 

een bouwsteen voor het nieuwe Omgevingsplan 2018-2024. Dat heeft gedeputeerde mw. 

Schönknecht ook telkens bevestigd. 

Echter, uit diverse publicaties in de media en ook uit een ambtelijk gepresenteerde 

tussenbalans op 11 juli jl. op weg naar die Zeeuwse Kustvisie lijkt of blijkt er toch steeds meer 

mogelijk! Op 1 juli jl. zouden er zelfs alvast apart met de kustgemeenten en het waterschap 

afspraken zijn gemaakt, die gezien kunnen worden als een begin van uitvoeringsbeleid. Over 

een en ander zou een bestuursakkoord zijn vastgelegd. 

Echter, een visiedocument is toch nooit gelijk een beleidsstuk? Dat zou pas integraal aan de 

orde zijn bij het nieuwe Omgevingsplan in 2018 ev.? PS stellen dergelijke ingrijpende 

provinciale beleidsplannen vast, niet GS met enkele gemeenten en het waterschap. Het 

feitenrelaas van 19 sept. jl. (en uw brief van 27 sept. jl.) gaan daar gedeeltelijk op in, maar 

bevestigen bovenstaand beeld niet geheel, om niet te zeggen: geheel niet. Kortom, er zijn tal 

van vragen gerezen die wij graag nu aan u voorleggen om de gewenste duidelijkheid te 

verkrijgen. 



Ik vat ze hierna gebundeld in 6 vragen samen, in de hoop dat de Staten in een tweede termijn 

de ruimte krijgen om te reageren op de reacties van de gedeputeerde en dat ook andere 

partijen nog aanvullende vragen kunnen stellen. 

 


